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Zápis schůze představenstva ze dne 26.09.2022 

  

Místo: Zasedací místnost klubu Pod-O-Lee 

Zapisuje: Vojtěch Halamka 

Přítomni: Lukáš Novotný Předseda P 

 Jiří Novotný Místopředseda MP 

 Jan Picka Správce systémů SS 

 Karel Čtvrtečka Správce sítě SN 

 Kateřina Pilná Správce projektů SP 

 Petr Korpas Zástupce správce projektů ZSP 

 Lukáš Pavljuk Správce bloku A SBA 

 Pavel Píchal Správce bloku B SBB 

 Vítek Zapletal Správce bloku C SBC 

 Mário Alexy Správce bloku D SBD 

 Jan Vlk Správce bloku E SBE 

 Jan Čeřovský Zástupce správce bloku E ZSBE 

 Štěpán Tichý Správce bloku F SBF 

 Martin Kuncl Zástupce správce bloku F ZSBF 

 Jan Kučera Správce Pod-O-Games SGs 

 Vojtěch Halamka Vedoucí kolejní skupinky VKS 

 Dávid Štulajter Zástupce správce Pod-O-Lab ZSL 

 Juraj Pohoriljak Správce deskoherny SD 

 Michal Jarkovský Zástupce HR manažera ZHR 

 Klára Šustrová Správce Pod-O-Film SF 

 Karel Mareš Televizor bloku A TVA 

 Stanislav Škoda Televizor bloku B TVB 

 Tomáš Valla Člen týmu Pod-O-Gym  

 Jan Kaprál Člen týmu Pod-O-Dým  
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20:10 Předseda zahajuje schůzi. 

Bod č. 1  Kolečko 

1. Blok C 

Byl jmenován nový televizor Adam Výbošťok (ID 7682). 

2. Blok F 

Byl jmenován nový televizor Jiří Boháček (ID 8121). Byly pozorovány opakované problémy 

s úklidem. Po podání hromadné stížnosti došlo ke zlepšení. Dochází k častému vypadávání 

pojistek. SBF žádá o doplnění ZSF do seznamu lidí na vrátnici. 

3. PC učebna 

Je plánovaná nová audio soustava. Probíhají nové registrace. Spuštění nových počítačů opožděno 

z technických důvodů. 

4. SN 

Probíhá rekonstrukce hlavní serverovny na bloku A. Byly provedeny stavební úpravy, dále byla 

natažena nová optická dráha. Se vzrůstajícím počtem lidí dochází ke zpomalení wifi, nové AP jsou 

připraveny na montáž. 

5. Pod-O-Games 

Proběhl generální úklid. Zájem o místnost vzrůstá. 

6. Blok A 

Byly pozorovány problémy s úklidem. Nastalo zlepšení. 

7. Hudebna 

Proběhl úklid a reorganizace skladu. Některé vybavení bylo reklamováno. 

8. Kulečník 

Probíhá rekonstrukce místnosti před plánovaným umístěním nového vybavení. Byla odstraněna 

stará podlaha, vymalováno a nakoupeno lino. 

9. SS 

Spuštění centrální autentizace serverů je v přípravě. 

 

20:18 Přichází Jiří Novotný. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn. 
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10. Blok D 

Byli jmenováni noví televizoři Jakub Veselý (9204) a Ondřej Palička (ID 8910). 

11. Pod-O-Gym 

Plánována oprava boxovacího pytle. Přišly nové tyče. V průběhu října budou doručeny nové lavičky. 

Probíhá snaha o nábor nových lidí do týmu. 

12. Deskoherna 

Nic významného se nestalo. 

13. Blok E 

Přes léto proběhlo vymalování všech pokojů. Byl jmenován nový televizor Petr Šohaj (ID 9268). 

 

Přichází Stanislav Škoda. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn. 

 

14. Blok B 

Proběhl úklid serverovny. Byl jmenován nový televizor Matyáš Bobek (ID 8842). 

15. Pod-O-Lab 

Přišlo nové vybavení. Proběhl generální úklid. 

16. Kolárna 

Přešlo se na elektronickou inventuru prohlášení členů kolárny. Byly poptávány nové dveře (na 3.10. 

je plánována výměra). Proběhl generální úklid. 

17. HR 

Byli předány dárky aktivním členům. Probíhá nábor do týmu Pod-O-Gym. Nábor na nástupech 

přivedl 4 nové aktivní členy. 

18. PR 

Vznikly fb události na akce do konce roku, které budou zveřejněny po Akci Prvák. 

19. Pod-O-Film 

Vznikl program, grafika a fb události do konce kalendářního roku. 

20. Projekty 

Proběhly nástupy na koleje. SP děkuje všem zúčastněným. Plánována akce První deskohraní. Je 

připravena událost a plakát. 5.10. proběhne Akce Prvák. Dále je plánován turnaj v Pod-O-Games. 



 Kolejní klub Pod-O-Lee 
 

 

 
Stránka 4 z 6 

Zápis schůze představenstva ze dne 26.09.2022 

21. VKS 

Problém s plísní v sudovně přetrvává. Během nástupů byl ztracen vyplachovací barel na pípy. 

22. P 

Problém se štěnicemi na Strahově v řešení. P instruuje postup pro řešení případného výskytu na 

našich kolejích. SP (PR) se dotazuje na příspěvky na sociálních sítích. Probíhá čerpání 4Kč fondu. 

SÚZ projevuje snahu o zrušení. Představenstva klubů a SU hledají alternativy pro náhradu. Menza 

byla opět uzavřena, budoucí využití je v jednání. Průběh akcí klubu by to nemělo ovlivnit. Plánováno 

zřízení obchodu v areálu kolejí. Sleva na kolejné pro aktivní členy klubu je v řešení, je nutno provést 

studii. 

23. Parlament SU  

Proběhlo jednání ohledně změny výše a synchronizování platby členských příspěvků mezi 

jednotlivými kluby. Parlamentu byl prezentován projekt Kampus Strahov (tj. přetvoření strahovského 

stadionu na technologický kampus). Výjezdní zasedání je plánováno. Rektor ČVUT potvrdil 

neochotu přechodu na distanční výuku z důvodu úspory energií. 

 

20:47 Odchází Jan Kučera. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn. 

 

24. Pod-O-Dým 

Rekonstrukce je v průběhu. P apeluje na ostatní členy klubu, aby se zapojili do rekonstrukce. 

25. MP 

Probíhá práce na aktualizacích interních předpisů. V blízké době budou prezentovány nové 

dokumenty k připomínkám. 

Bod č. 2  Akce Prvák 

SP představuje nový koncept akce. Byly projednány organizační záležitosti: objednávka triček, 

zamluvení menzy, pozvánky, seznamovací hry atd. Proběhla diskuse nad obsahem prezentace a 

jednotliví správci byli instruováni pro její tvorbu. SP koordinuje společný nákup pro Akci Prvák a 

nadcházející akce. 
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Bod č. 3  Schválení zápisu 

Byly projednány připomínky a zapracovány do zápisu. 

Usnesení č. 1:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje zápis ze schůze konané dne 

18.07.2022 zaslaný do konference 26.9.2022 ve 21:21. 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 4  Odpustky II/2022 

Probíhá diskuse nad jednotlivými návrhy členů na odpustky. 

Usnesení č. 2:  Představenstvo kolejního klubu Pod-O-Lee schvaluje dokument Odpustky II/2022 

zaslaný do konference predstavenstvo@pod.cvut.cz 26.9.2022 ve 21:36 

∑: 10 ; +: 10 ; -: 0 ; ±: 0 

Kontrolní součet sedí. Usnesení přijato. 

Bod č. 5  Klub 

P apeluje na obnovení komunikace mezi jednotlivými členy a důkladné sdílení informací mezi členy 

a P. Dále kvituje odvolání některých členů, s odvoláním na nutnou diskusi s představenstvem. P 

s SP diskutuje o aktivitě jednotlivých členů týmu a doplňuje informace o obsazení výpomoci 

v kanceláři během nástupů. 

SBF žádá o výměnu vložky zámku serverovny. VKS žádá o reorganizaci rozdělení klíčů. Probíhá 

diskuse o výrobě nových klíčů. 

SBE diskutuje problematiku vracení sudů pivovaru. P apeluje na kontrolu údajů a komunikaci 

s vedením. 

SBB apeluje na důsledné registrování MAC adres pouze po vizuální kontrole a žádá poučení 

televizorů. Dále apeluje na serióznější komunikaci se členy a žádání slušného chování k aktivním 

členům. Dále upozorňuje na problematiku otevírání zabouchnutých dveří pokojů. Obecně apeluje 

na proškolení televizorů ohledně pravomocí a povinností jednotlivých pozic. SBF navrhuje vznik 

manuálu pro televizory. 

SP navrhuje zaslat informační email s technickými instrukcemi. 

VKS zmiňuje problém s opakovaným porušením zákazu rozdělávání volného ohně v areálu a 

apeluje na nahlášení vedoucí koleje. 

  

mailto:predstavenstvo@pod.cvut.cz
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Bod č. 6  Různé 

SN upozorňuje na pomalý zánik projektu Index Studenta. 

SBB (ZSL) apeluje na informování správců Pod-O-Lab o zapůjčení nářadí aktivním členům. Dále 

zmiňuje špatné chování k nářadí. 

SP apeluje na vyplnění výročních zpráv. 

 

20:47 Odchází Jan Čeřovský. Počet lidí s hlasovacím právem nezměněn. 

 

Probíhá diskuse o odvolání některých členů v rámci týmu PR a Pod-O-Games. Představenstvo se 

na těchto změnách shoduje. 

SBB (ZSL) pokládá dotaz na možnost vrtání na pokoji. P odkazuje na kolejní řád. 

SBE (ZVKS) žádá jednotlivé správce bloků o objednávky piva na akce Poznej svého správce. Dále 

se dotazuje na použití vratných kelímků. Správci jednotlivých bloků si rozhodnou, zda je použijí či 

nikoliv. SP apeluje na udržování otevřené a komorní atmosféry při těchto akcích pro zjednodušení 

seznamování v rámci bloku. SBF apeluje na organizaci seznamovacích her. 

 

23:20 Předseda ukončuje schůzi. 


